
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 25. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 727

Vil ministeren indhente oplysninger fra KL om, hvor mange ansøgninger til plejeboliger

kommunerne får, og hvor mange hhv. afslag og visiteringer til plejeboliger, som kommu-

nerne som følge heraf giver?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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